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Protokoll Styrelsemöte Blekinge OF

Datum: 2024-11-18
Plats: Karlsnäsgården

Närvarande:
Lennart Smedenmark Ronneby OK (ordf)
Anders Sundelin OK Orion (v. ordf)
Christian Lindblom Stigmännen Karlshamns OK (ungdom)
Cissi Lingerud OK Skogsfalken (utbildning & MTB-O)
Lars Svensson OK Vilse 87 (tävling & arrangemang)
Annika Josefsson OK Orion (kassör)

Ej närvarande:
Olof Ingemarsson Karlskrona SOK

Agenda

1 Mötets öppnande.
2 Dagordningen.
3 Föregående mötesprotokoll.
4 AP-lista-uppföljningar.
5 Rapporter/skrivelser
6 Inför årsmötet.
7 Övriga frågor.
8 Nästa möte 2025-01-20.
9 Avslutning.
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Styrelsemöte Blekinge OF
2024-11-18

§1 Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§2 Dagordningen godkändes.

Anders utsågs att föra protokoll i Olofs frånvaro.

§3 Protokoll från föregående styrelsemöte gicks igenom och lades till
handlingarna.

§4 Inga AP finns att följa upp.

§5 Ordförande:
● Lennart rapporterade från SOFTs ordförandekonferens. Detaljer kommer

på ordförandekonferensen.
● IdrottOnline kommer till 2026 att ersättas av Idrottsarenan, ett nytt

digitalt verksamhetsstöd som ska hantera samma saker som IdrottOnline
men vara enklare.

● Eventbolaget har fått en chef som tillträder 1 januari 2025, Mikael
Hansson. I samband med detta kommer också organisationen att ändras,
så bolaget numera lyder direkt under SOFT, fast fortfarande i
aktiebolagsform.

● SOFTs kansli kommer att flytta från nuvarande lokaler till Hammarby
Sjöstad. Fortsatt samlokalisering med simförbundet och
friidrottsförbundet (vars sponsor ByggMax äger de nya lokalerna)

Tävling:
● I år har vi i Blekinge haft 6800 tävlingsstarter, vilket är en nedgång från

2023. Till viss del kan nedgången förklaras av att SSM inte klarar av att
väga upp mot USM.

● GM-ledarmötets anteckingar är återfunna, och vidarebefordrade till
BLOFs Ungdomskommitté, samt bifogas detta protokoll. Finns
kommentarer kring oklarheter vad som menas med “mixade lag”.

● Blekinge ska arrangera GM 2027. Hittills har ansökan kommit in från en
klubb men det finns tid för andra klubbar att ansöka. Sista formella
ansökningsdatum är 31 mars 2026 men vi bör ha utsett arrangör tidigare
då kommande års arrangör ska närvara på 2025 års arrangemang.

● KSOK har senarelagt Dackefejden för att undvika kollision med Växjös
sprint-SM (inkl. KO-Sprint)

● Tilltänkt arrangör av Ultra-DM Blekinge vill inte arrangera, de tycker inte
det är värt besväret med så få deltagare. Det verkar också som att Skåne
och Småland blir utan Ultra-DM nästa år. Det finns alltså en
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Styrelsemöte Blekinge OF
2024-11-18

överhängande risk att södra Sverige blir utan någon längre OL-tävling
under nästa år!

● Antalet tävlingsdeltagare har stigit något, och är nästan tillbaka till 2019
års nivåer (innan pandemin)

● Påminner om att regelverket kring banlängder ändras vid årsskiftet, det
blir alltså inte längre “beräknad segrartid”, utan en återgång (mer info
nedan)

● Lasse Greilert kommer att presentera de nya reglerna kring banlängder
(som börjar gälla vid årsskiftet) i ett webbinarium 27 november.

● Inomhus-OL växer - på arrangemangskonferensen presenterade
“Stockholm Indoor Club” sitt koncept, och det kommer att arrangeras
inomhus-OL på IKEA Jönköping under O-Ringen nästa år. Ser vi början
till en ny gren (eller en specialtillämpning av sprintdistansen?)

MTB-O:
● Konferensen förra veckan var välbesökt, många klubbar deltog
● Planen är sex närtävlingar plus SM-MTB-O i Blekinge nästa år.

Dessutom fortsätter samarbetet med Småland och Skåne ang. DM

Utbildning:
● Uppdaterad Utbildningsstrategi ligger på SOFTs hemsida (under

styrelseprotokoll)
● Det kommer att bli en informationsträff från RF-SISU kring

samverkansdialog i Blekinge 26 nov i Karlshamn (18-20.30)
● SOFT har bjudit in till möte 2 december för att informera om status kring

utbildningsproduktion, rekrytering av samtalsledare / utbildare samt de
sammanhållna utbildningsdagarna.

Ungdom:
● Daladubbel-resa är genomförd, med lyckat resultat.
● Konferensen den 30 nov är flyttad till Karlsnäs, men i övrigt kvarstår

samma program (heldag, där förmiddagen planeras av RF-SISU, och är
öppen för alla intresserade, även de som inte deltar på eftermiddagen)

● Vinterläger planeras av OK Vilse, eventuellt blir det i Jämshögs
folkhögskola.

Kassör:
● Faktura för Hällevikslägret har ännu inte inkommit.
● Återstår att betala ledararvode för Hällevik till en person, Lennart ser till

att informera kassör kring nödvändiga detaljer.
● Vi har inte fått in fakturor från IP-skogen (ex. för besiktningar). Lennart

kontaktar IP-skogen.
● BLOF kommer att kontakta berörda klubbar kring utbetalning av elitstöd.

 A
S,

 L
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Styrelsemöte Blekinge OF
2024-11-18

§6
● Styrelsen diskuterade lämpliga kandidater för “Årets Orienterare”.
● Skogsvandrarstipendiet:

○ Då Evert Oskarsson avsagt sig rollen som prisutdelare, och istället
tillfrågat BLOF om att ansvara för denna roll, så diskuterades
stipendiets vara eller inte vara. Pengar finns fonderade för att
fortsätta dela ut stipendiet till 2034, då Blekinges äldsta
orienteringsklubb skulle ha fyllt 100 år.

○ Styrelsen tycker att stipendiet fyller en viktig funktion, både för att
“belöna för lång och trogen tjänst”, samt för att uppmuntra
kommande generationer ledare och funktionärer.

○ Möjligen måste stipendiets statuter förtydligas, alternativt någon
funktionär väljas på Blekinges årsmöte för att pekas ut som
“stipendiets huvudman” (som, tillsammans med två representanter
för Blekinge OFs styrelse, har att utse stipendiat)

○ Vi uppmanar klubbarna att komma in med nomineringar innan
nästa styrelsemöte.

§7
● Funktionen “Aktiv i idrott” i IdrottOnline kommer att tas bort under

januari. Istället kommer Eventor att hämta information baserat på rollen
“Idrottsutövare orientering”.

● Blekinge OF gläds åt att våra duktiga juniorer Alma Svennerud (KSOK)
samt Axel Bratt (OK Orion) prisades på Orienteringsgalan. Alma blev
“årets komet” för en stabil insats på skogs-EM i Ungern, och Axel ingick
i “årets lag” - stafettlaget som tog silver på JVM i Tjeckien.

§8 Nästa möte är den 20 jan 2025, i Karlsnäsgården.

§9 Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Bilagor:

1. GM-regler och mötesanteckningar
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Protokoll Styrelsemöte Blekinge OF


Datum: 2024-11-18
Plats: Karlsnäsgården


Närvarande:
Lennart Smedenmark Ronneby OK (ordf)
Anders Sundelin OK Orion (v. ordf)
Christian Lindblom Stigmännen Karlshamns OK (ungdom)
Cissi Lingerud OK Skogsfalken (utbildning & MTB-O)
Lars Svensson OK Vilse 87 (tävling & arrangemang)
Annika Josefsson OK Orion (kassör)


Ej närvarande:
Olof Ingemarsson Karlskrona SOK


Agenda


1 Mötets öppnande.
2 Dagordningen.
3 Föregående mötesprotokoll.
4 AP-lista-uppföljningar.
5 Rapporter/skrivelser
6 Inför årsmötet.
7 Övriga frågor.
8 Nästa möte 2025-01-20.
9 Avslutning.







Styrelsemöte Blekinge OF
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§1 Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.


§2 Dagordningen godkändes.


Anders utsågs att föra protokoll i Olofs frånvaro.


§3 Protokoll från föregående styrelsemöte gicks igenom och lades till
handlingarna.


§4 Inga AP finns att följa upp.


§5 Ordförande:
● Lennart rapporterade från SOFTs ordförandekonferens. Detaljer kommer


på ordförandekonferensen.
● IdrottOnline kommer till 2026 att ersättas av Idrottsarenan, ett nytt


digitalt verksamhetsstöd som ska hantera samma saker som IdrottOnline
men vara enklare.


● Eventbolaget har fått en chef som tillträder 1 januari 2025, Mikael
Hansson. I samband med detta kommer också organisationen att ändras,
så bolaget numera lyder direkt under SOFT, fast fortfarande i
aktiebolagsform.


● SOFTs kansli kommer att flytta från nuvarande lokaler till Hammarby
Sjöstad. Fortsatt samlokalisering med simförbundet och
friidrottsförbundet (vars sponsor ByggMax äger de nya lokalerna)


Tävling:
● I år har vi i Blekinge haft 6800 tävlingsstarter, vilket är en nedgång från


2023. Till viss del kan nedgången förklaras av att SSM inte klarar av att
väga upp mot USM.


● GM-ledarmötets anteckingar är återfunna, och vidarebefordrade till
BLOFs Ungdomskommitté, samt bifogas detta protokoll. Finns
kommentarer kring oklarheter vad som menas med “mixade lag”.


● Blekinge ska arrangera GM 2027. Hittills har ansökan kommit in från en
klubb men det finns tid för andra klubbar att ansöka. Sista formella
ansökningsdatum är 31 mars 2026 men vi bör ha utsett arrangör tidigare
då kommande års arrangör ska närvara på 2025 års arrangemang.


● KSOK har senarelagt Dackefejden för att undvika kollision med Växjös
sprint-SM (inkl. KO-Sprint)


● Tilltänkt arrangör av Ultra-DM Blekinge vill inte arrangera, de tycker inte
det är värt besväret med så få deltagare. Det verkar också som att Skåne
och Småland blir utan Ultra-DM nästa år. Det finns alltså en







Styrelsemöte Blekinge OF
2024-11-18


överhängande risk att södra Sverige blir utan någon längre OL-tävling
under nästa år!


● Antalet tävlingsdeltagare har stigit något, och är nästan tillbaka till 2019
års nivåer (innan pandemin)


● Påminner om att regelverket kring banlängder ändras vid årsskiftet, det
blir alltså inte längre “beräknad segrartid”, utan en återgång (mer info
nedan)


● Lasse Greilert kommer att presentera de nya reglerna kring banlängder
(som börjar gälla vid årsskiftet) i ett webbinarium 27 november.


● Inomhus-OL växer - på arrangemangskonferensen presenterade
“Stockholm Indoor Club” sitt koncept, och det kommer att arrangeras
inomhus-OL på IKEA Jönköping under O-Ringen nästa år. Ser vi början
till en ny gren (eller en specialtillämpning av sprintdistansen?)


MTB-O:
● Konferensen förra veckan var välbesökt, många klubbar deltog
● Planen är sex närtävlingar plus SM-MTB-O i Blekinge nästa år.


Dessutom fortsätter samarbetet med Småland och Skåne ang. DM


Utbildning:
● Uppdaterad Utbildningsstrategi ligger på SOFTs hemsida (under


styrelseprotokoll)
● Det kommer att bli en informationsträff från RF-SISU kring


samverkansdialog i Blekinge 26 nov i Karlshamn (18-20.30)
● SOFT har bjudit in till möte 2 december för att informera om status kring


utbildningsproduktion, rekrytering av samtalsledare / utbildare samt de
sammanhållna utbildningsdagarna.


Ungdom:
● Daladubbel-resa är genomförd, med lyckat resultat.
● Konferensen den 30 nov är flyttad till Karlsnäs, men i övrigt kvarstår


samma program (heldag, där förmiddagen planeras av RF-SISU, och är
öppen för alla intresserade, även de som inte deltar på eftermiddagen)


● Vinterläger planeras av OK Vilse, eventuellt blir det i Jämshögs
folkhögskola.


Kassör:
● Faktura för Hällevikslägret har ännu inte inkommit.
● Återstår att betala ledararvode för Hällevik till en person, Lennart ser till


att informera kassör kring nödvändiga detaljer.
● Vi har inte fått in fakturor från IP-skogen (ex. för besiktningar). Lennart


kontaktar IP-skogen.
● BLOF kommer att kontakta berörda klubbar kring utbetalning av elitstöd.
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§6
● Styrelsen diskuterade lämpliga kandidater för “Årets Orienterare”.
● Skogsvandrarstipendiet:


○ Då Evert Oskarsson avsagt sig rollen som prisutdelare, och istället
tillfrågat BLOF om att ansvara för denna roll, så diskuterades
stipendiets vara eller inte vara. Pengar finns fonderade för att
fortsätta dela ut stipendiet till 2034, då Blekinges äldsta
orienteringsklubb skulle ha fyllt 100 år.


○ Styrelsen tycker att stipendiet fyller en viktig funktion, både för att
“belöna för lång och trogen tjänst”, samt för att uppmuntra
kommande generationer ledare och funktionärer.


○ Möjligen måste stipendiets statuter förtydligas, alternativt någon
funktionär väljas på Blekinges årsmöte för att pekas ut som
“stipendiets huvudman” (som, tillsammans med två representanter
för Blekinge OFs styrelse, har att utse stipendiat)


○ Vi uppmanar klubbarna att komma in med nomineringar innan
nästa styrelsemöte.


§7
● Funktionen “Aktiv i idrott” i IdrottOnline kommer att tas bort under


januari. Istället kommer Eventor att hämta information baserat på rollen
“Idrottsutövare orientering”.


● Blekinge OF gläds åt att våra duktiga juniorer Alma Svennerud (KSOK)
samt Axel Bratt (OK Orion) prisades på Orienteringsgalan. Alma blev
“årets komet” för en stabil insats på skogs-EM i Ungern, och Axel ingick
i “årets lag” - stafettlaget som tog silver på JVM i Tjeckien.


§8 Nästa möte är den 20 jan 2025, i Karlsnäsgården.


§9 Ordförande tackade alla och avslutade mötet.


Bilagor:


1. GM-regler och mötesanteckningar
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